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Skihal wellicht naar Breda
Woensdag 3 oktober 2007 - RUPCHEN - De Rucphense recreatieondernemer Nicky
Broos is een van de kandidaten voor de bouw van een skihal op de Bavelse Berg bij 
Breda.

Dit dan als onderdeel van een groot evenmementenpark dat gepland is op de voormalige
vuilnisstortplaats Bavel-Dorst. Broos verwacht in december bekend te kunnen maken of hij zijn 
plannen doorzet. Zo ja dan stopt hij met zijn skihal in Rucphen. "Ze liggen te dicht bij elkaar om ze 
allebei open te houden. Dan zou ik mezelf te veel concurrentie aandoen." Broos heeft al wel ideeën
wat hij dan met zijn skihal in Rucphen gaat doen. "Daar maak ik een koude binnenspeeltuin van. 
Een speeltuin waar altijd sneeuw ligt, waar kinderen kunnen sleetje rijden, sneeuwballen gooien, 
sneeuwpoppen maken en noem maar op wat je allemaal kunt doen met en in de sneeuw. Net als 
destijds met de overdekte skibaan ben ik dan weer de eerste in Nederland die met zo'n koude 
binnenspeeltuin komt", zegt Broos zelfbewust. De reden dat hij meedingt naar het project in Breda, 
is dat Broos in Rucphen geen mogelijkheden meer heeft om zijn skihal uit te breiden, terwijl de 
markt daar volgens hem wel om vraagt. "Ik zit hier echt aan het plafond. Ik kan hier best een 
boterham verdienen en ik denk dat dat in de toekomst ook nog wel lukt, maar het vooruitzicht om 
nog tot in lengte van jaren zo door te gaan als nu, boeit me niet. Daar ben ik met mijn 39 jaar nog 
net iets te jong voor." 

Een andere reden waarom hij graag naar de Bavelse Berg wil, is dat hem dat de kans geeft om zoals 
hij het zelf zegt 'opnieuw de norm te zetten'. "Ik was in 1995 de eerste in Nederland met een 
overdekte skihal met echte sneeuw. Na mij zijn er ik weet niet hoeveel andere initiatieven 
geweest, maar die hadden het een stuk moeilijker. De eerste zijn geeft je een voorsprong, heb ik 
ervaren. Dat kunstje hoop ik in Breda nog een keer te kunnen doen." 

Aantrekkelijk voor hem als investeerder is dat de Bavelse Berg al een berg is dankzij het afval dat 
er in de loop der jaren is gestort. "Het hoogteverschil krijg je daar in feite cadeau." 

In de krant van morgen komen we terug op Broos, maar dan vooral over het 25-jarig bestaan van de 
skibaan in Rucphen.

>>Nicky Broos is kandidaat voor de bouw van een nieuwe overdekte skihal in Breda. Als dat 
doorgaat maakt hij van zijn skihal in Ruc- phen een koude binnenspeeltuin.

http://www.bndestem.nl/roosendaal/1961117/Skihal-wellicht-naar-Breda.ece


